To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange

Company's Name: THE ARAB POTASH

Date: 19-12-2022 12:08:45 PM

Subject: Disclosure of APC Ordinary General Assembly

Meetin

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 19-12-2022 PM 12:08:45 الموضوع: إفصاح اجتماع الهيئة العامة العادي

With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards and the instructions of Corporate Governance for the year 2017, kindly be informed of the decision of APC Board of Directors passed at its meeting held on Thursday December 15, 2022 to hold the Ordinary General Assembly Meeting on **Tuesday March 21, 2023**. Please note that this date is subject to modification according to the approval of H.E. the Companies Controller . Enclosed please find VPF letter No. 2426/22 dated December 18, 2022

إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق وتعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لعام 2017، نرجو إعلامكم بقرار مجلس إدارة شركة البوتاس العربية المتخذ في جلسته المنعقدة يوم الخميس الموافق 12/12/22 بعقد اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة وذلك يوم الثلاثاء الموافق 2023/03/21 علما بأن الموعد المقترح قابل للتعديل بحسب موافقة عطوفة مراقب عام الشركات. مرفق لعنايتكم كتاب نائب الرئيس التنفيذي الأول للمالية والخدمات المساندة رقم 22/2426 تاريخ 12/282.

15-12-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

غدير داوود قاسم User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم